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Udanin, 29.06.2016 r. 

RO.II. …..2016 

 

Protokół XX 

Sesji Rady Gminy Udanin 

odbytej w dniu 29.06.2016 r. w Udaninie 

 

Radni obecni wg listy obecności. Lista w załączeniu do protokołu. 

Nieobecny radny Grzegorz Okła (usprawiedliwiony) 

 

Sesję prowadził Janusz Strzelecki – Przewodniczący Rady (PR) 

Obecni na sesji:  

1. Teresa Olkiewicz – wójt Gminy, 

2. Grzegorz Pierzchalski – Starosta Powiatu Średzkiego, 

3. Piotr Łabędzki – Sekretarz Gminy, 

4. Karolina Ożóg – Skarbnik Gminy, 

5. Aleksandra Zastocka – podinsp.. ds. zamówień publicznych, 

6. Barbara Zemla – insp. ds. utrzymania dróg, 

7. Anna Sowiak- Rutkowska – podinsp. ds. gospodarki odpadami, 

8. Sołtysi wg. listy obecności. 

 

 

Proponowany porządek sesji : 

 

1. Otwarcie XX sesji, 

2. Przyjęcie porządku sesji, 

3.  Przyjęcie protokołu XIX sesji, 

4. Sprawozdanie Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji 

uchwał, 

5. „15 minut” dla wyborców, 

6. Wnioski i interpelacje radnych, 

7. Przedstawienie projektów uchwał oraz przyjęcie uchwał w sprawie :  

1) zmiany załącznika do uchwały dotyczącej przyjęcia Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Udanin na lata 2016-2022, 

2) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu na dofinansowanie zadania 

pod nazwą: „Wykonanie dokumentacji projektowej i kosztowej przebudowy drogi 

powiatowej nr 2091D na odcinku Udanin – Piekary – Konary na terenie gminy 

Udanin”, 

3) zmiany budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków, 

4) zmieniająca uchwałę nr XLIII.175.2014 z dnia 26 marca 2014 r. Rady Gminy 

Udanin w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na 

terenie Gminy Udanin, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina 

Udanin oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

5) przystąpienia Gminy Udanin do partnerstwa na rzecz realizacji projektu pn. 

„Zakup sprzętu do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk 

katastrofalnych lub poważnych awarii celem wsparcia jednostek Ochotniczych 

Straży Pożarnych - projekt partnerski gmin pod przewodnictwem Gminy 

Świdnica” 

6) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie opłatami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 
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7) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, 

8) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy, 

8. Przedstawienie uchwały Nr V/135/2016 składu orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 13 czerwca 2016 r. w sprawie opinii o wniosku 

komisji rewizyjnej rady gminy Udanin w sprawie udzielenia absolutorium dla wójta 

gminy Udanin za rok 2015, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla wójta gminy Udanin za rok 

2015, 

10. Odpowiedź Wójta na wnioski i interpelacje, 

11. Zakończenie sesji 

 

Przewodniczący Rady (PR) Czy będą uwagi do przedstawionego porządku sesji? 

Przystępujemy do głosowania. Kto z radnych jest za przyjęciem proponowanego porządku 

sesji proszę o podniesienie ręki: 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła porządek sesji. 

Panie i Panowie radni. Protokół XIX sesji był wystawiony w biurze rady. Czy będą uwagi do 

protokołu? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. 

Kto jest za przyjęciem protokołu XIX sesji proszę o podniesienie ręki 

Głosowało Za Przeciw Wstrzymał się 

14 14 0 0 

 

Stwierdzam, ze rada przyjęła protokół XIX sesji. 

PR. Obecnie udzielam głosu : Pani Teresie Olkiewicz celem przedstawienia sprawozdanie 

Wójta z realizacji zadań w okresie pomiędzy sesjami oraz z realizacji uchwał, 

Dziękuję  

 „15 minut dla wyborców” – kto z obecnych na sesji mieszkańców chce zabrać głos? 

Przypominam, że zgłaszając wniosek, który generuje wydatki budżetowe – należy wskazać 

źródło finansowania realizacji wniosku, 

Nikt z obecnych na sesji mieszkańców nie zgłosił wniosków. 

PR. Przystępujemy do zgłaszania wniosków i interpelacji przez radnych.  Przypominam, że 

zgłaszając wniosek, który generuje wydatki budżetowe – należy wskazać źródło finansowania 

realizacji wniosku. Kto z państwa radnych chce zabrać głos? 
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Udzielam głosu: 

1. Wojciech Płaziuk – radny wsi Pichorowice – podziękowanie za udział w70 - leciu 

OSP Pichorowice. Wnioskował o naprawę nawierzchni drogi  powiatowej (wjazd do 

Pichorowic od strony Łagiewnik) oraz poprawę bezpieczeństwa na skrzyżowaniu dróg 

powiatowych- Pichorowice-Łagiewniki-Udanin – rozważenie montażu lustra, a także 

wniósł o  wykonania przyłącza elektrycznego na boisku sportowym w Pichorowicach 

2. Zenon Stasiak – radny wsi Ujazd Górny – sprawa przekazania kontenera dla drużyny 

sportowej oraz rozważenie wykonania  wiaty przystankowej w Ujeździe Górnym obok 

posesji nr 25, 

3. Martyna Porębska – radna wsi Różana – wskazała na potrzebę zakończenia budowy 

chodników w Drogomiłowicach 

4. Zdzisław Semczuk – radny wsi Ujazd Górny – poparł wniosek radnego Stasiaka oraz 

wnioskował o udrożnienie przepustu na drodze powiatowej(wjazd na drogę do 

świetlicy) 

5. Krzysztof Dziurla – radny wsi Lusina – poinformował o awansie drużyny piłkarskiej z 

Lusina do klasy „A”. Wskazał na potrzebę wsparcia – w postaci kontenera do czasu 

zakończenia remontu szatni na boisku. Zaprotestował w sprawie zmiany kolejności 

remontu dróg powiatowych. Wskazał, ze wnioskował o naprawę drogi powiatowej 

Udanin - Piekary-Lusina w kierunku Goczałkowa, a teraz zmieniono koncepcje na 

naprawę drogi Udanin-Piekary-Konary. Odcinek drogi Piekary-Konary nie wymaga 

wielkich nakładów.  

6. Bolesław Stachurski – radny wsi Gościsław – wskazał na złożone wnioski w sprawie 

budowy chodników w Gościsławiu. Mimo zapowiedzi do dzisiaj nie podjęto żadnych 

czynności w tej sprawie. 

 

PR. Udzielam głosu Grzegorzowi Pierzchalskiemu – sprawa budowy chodników- starostwo 

nie prowadzi takich prac z uwagi na brak środków- chodniki są budowane wyłącznie przy 

realizacji inwestycji drogowej finansowanej z udziałem środków zewnętrznych. W sprawie 

chodników w Drogomiłowicach – stwierdził, że istnieje możliwość wykonania nawierzchni 

przy pomocy „frezowiny”. W sprawie remontu drogi w kierunku Pichorowic- droga jest 

przejezdna i na teraz starostwo nie planuje wykonania remontu na tym odcinku drogi 

powiatowej. W chwili obecnej są prowadzone prace na drogach powiatowych- uzupełnianie 

ubytków. W spawie poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu – proszę o pisemny wniosek 

do komisji bezpieczeństwa. Udrożnienie przepustu – zostanie wykonane. W sprawie 

planowanej inwestycji remontu drogi Udanin-Piekary-Konary – przygotowywany jest projekt 

– sprawa realizacji będzie zależna od pozyskania środków.  

 

PR. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje udzieli wójt na zakończenie sesji. 

PR. Udzielam głosu Aleksandrze Zastockiej  celem przedstawienia projektu uchwały w 

sprawie : zmiany załącznika do uchwały dotyczącej przyjęcia Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego Gminy Udanin na lata 2016-2022 

Dziękuję  
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Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : zmiany załącznika do uchwały 

dotyczącej przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Udanin na lata 2016-2022 

PR. Udzielam głosu pani Karolinie Ożóg celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Średzkiemu na dofinansowanie zadania pod 

nazwą: „Wykonanie dokumentacji projektowej i kosztowej przebudowy drogi 

powiatowej nr 2091D na odcinku Udanin – Piekary – Konary na terenie gminy Udanin”, 

PR. Dziękuję  

PR. Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?   

PR. Udzielam głosu : 

1. Bolesław Stachurski – stwierdził, że gmina już spłaca zaciągnięty dług w wysokości 

około 9 mln zł i zadał pytanie w sprawie zasadności dalszego wspierania inwestycji 

powiatu w zakresie remontu dróg powiatowych, 

2. Teresa Olkiewicz – stwierdziła, że środki z UE gwarantują prowadzenie wielu 

inwestycji drogowych, współfinansowanie zadań w zakresie remontu dróg 

powiatowych służy polepszeniem infrastruktury drogowej na terenie gminy w zakresie 

poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym, 

3. Zdzisław Semczuk – poparł stanowisko wójta gminy w sprawie współfinansowania 

zadań w zakresie remontu dróg powiatowych na terenie gminy oraz wskazał na 

kontrolowanie zadłużenia budżetu, 

4. Wojciech Płaziuk – zadał pytanie w sprawie stanu przygotowań starostwa do realizacji 

zadania remontu drogi Udanin-Piekary-Konary, stwierdził, że remont  drogi z Piekar 

do Lusiny jest bardziej korzystny dla mieszkańców gminy ponieważ ten odcinek drogi 

jest intensywniej użytkowany niż droga z Piekar do Konar. Ponad to odcinek drogi z 

Piekar do Konar jest w lepszym stanie niż droga z Piekar do Lusiny'' 

5. Grzegorz Pierzchalski – stwierdził,  ze zadanie jest na etapie przygotowania 

dokumentacji. Wybór zadania przez Zarząd Powiatu podyktowany jest poprawą 

bezpieczeństwa przez budowę chodników na odcinku Udanin-Piekary oraz w samych 

Piekarach. Poinformował także radnych o przystąpieniu do rozpoczęcia prac 

projektowych w zakresie zagospodarowania nasypu kolejowego nieczynnej linii 

kolejowej Malczyce-Strzegom pod potrzeby tzw. „ścieżki rowerowej”, 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 11 1 (Dziurla K) 2 (Płaziuk W, 
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Porębska M) 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie: udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Średzkiemu na dofinansowanie zadania pod nazwą: „Wykonanie dokumentacji 

projektowej i kosztowej przebudowy drogi powiatowej nr 2091D na odcinku Udanin – 

Piekary – Konary na terenie gminy Udanin”, 

PR. Udzielam głosu pani Karolinie Ożóg celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie : 

zmiany budżetu gminy w zakresie dochodów i wydatków 

Dziękuję  

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu gminy w 

zakresie dochodów i wydatków 

PR. Udzielam głosu pani Barbara Zemla celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie : 

zmiany uchwały nr.175.2014 z dnia 26 marca 2014 r. Rady Gminy Udanin w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Udanin, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Udanin oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków 

Dziękuję  

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie: zmiany uchwały nr 175.2014 z 

dnia 26 marca 2014 r. Rady Gminy Udanin w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Udanin, których właścicielem lub 

zarządzającym jest Gmina Udanin oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Udzielam głosu Teresie Olkiewicz celem przedstawienia projektu uchwały w sprawie : 

przystąpienia Gminy Udanin do partnerstwa na rzecz realizacji projektu pn. „Zakup 

sprzętu do prowadzenia akcji ratowniczych i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych 

lub poważnych awarii celem wsparcia jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych - 

projekt partnerski gmin pod przewodnictwem Gminy Świdnica” 
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Dziękuję  

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie : przystąpienia Gminy Udanin 

do partnerstwa na rzecz realizacji projektu pn. „Zakup sprzętu do prowadzenia akcji 

ratowniczych i usuwania skutków zjawisk katastrofalnych lub poważnych awarii celem 

wsparcia jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych - projekt partnerski gmin pod 

przewodnictwem Gminy Świdnica” 

PR. Udzielam głosu pani Annie Sowiak-Rutkowskiej celem przedstawienia projektu uchwały 

w sprawie : określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie opłatami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

Dziękuję  

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie: określenia wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie opłatami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

PR. Udzielam głosu pani  Annie Sowiak-Rutkowskiej celem przedstawienia projektu uchwały 

w sprawie : określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, 

Dziękuję  

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie: określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów 
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PR. Udzielam głosu pan Annie Sowiak-Rutkowskiej celem przedstawienia projektu uchwały 

w sprawie  regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy, 

Dziękuję  

Czy będą uwagi do przedstawionego projektu uchwały?  Nie widzę 

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. Stwierdzam, ze Rada Gminy przyjęła uchwałę w sprawie: regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy, 

PR. Proszę panią skarbnik o przedstawienie uchwały Nr V/135/2016 składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 13 czerwca 2016 r. w sprawie opinii o 

wniosku komisji rewizyjnej rady gminy Udanin w sprawie udzielenia absolutorium dla wójta 

gminy Udanin za rok 2015 oraz projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

wójtowi gminy Udanin za rok 2015. 

Dziękuję  

Przystępujemy do głosowania  

Głosowało Za Przeciw Wstrzymało się 

14 14 0 0 

 

PR. PR. Stwierdzam, że rada gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie udzielenia  

absolutorium wójtowi gminy za rok 2015.  

Gratuluję pani wójt. 

Teresa Olkiewicz – podziękowała radnym za udzielenie absolutorium za rok 2015.  

PR. Proszę Panią wójt o udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje. 

1. W sprawie wykonania przyłączy elektrycznych w obrębie boisk sportowych (Konary, 

Piekary, Lusina, Pichorowice) – w projekcie budżetu na 2017 rok należy ująć zadanie 

z rozłożeniem realizacji na poszczególne lata, 

2. Wiata przystankowa w Ujeździe Górnym – zostanie podjęte działanie celem jej 

wykonania, 

3. Remontu dróg gminnych – jest harmonogram przeprowadzenia prac remontowych, 

4. Wsparcie dla drużyny sportowej z Lusiny, która awansowała do rozgrywek klasy „A” 

jest do dyskusji, wypożyczenie kontenera z Udanina na potrzeby drużyny z Lusiny – 
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jest możliwe po rozmowach z przedstawicielami Udanina (byłej drużyny piłkarskiej), 

oczekiwana pomoc w tej sprawie od radnego z Udanina, 

Grzegorz Pierzchalski – pogratulował wójtowi za otrzymane absolutorium za rok 2015. 

Poinformował o przetargu na realizacje zadania w zakresie tzw. ścinki poboczy na drogach 

powiatowych na terenie gminy Udanin. 

Dziękuję 

PR. Zamykam XX zwyczajną sesje Rady Gminy Udanin. 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Janusz Strzelecki 

Protokołował; 

Andrzej Sukta 


